
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Økonomi- og planutvalget 

Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 03.11.2015 

Tidspunkt: 11:40 – 15:40 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Tone Hustad Medlem H 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Synnøve Helland Medlem SP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Jonny Meland Bjørn Flemmen Steinland AP 

Einar Mo Synnøve Helland SP 

 

  



 

Merknader 

Til møtestart: 

I forkant av hvert møte i økonomi- og planutvalget (ØP) har prosjektgruppa for 

kommunereformen sine møter.  ØP-møtet startet derfor umiddelbart etter at møtet i 

prosjektgruppa var ferdig. 

 

Til dagsorden/tilleggssak: 

Ordfører Ståle Refstie ba om utvalgets godkjenning til å legge fram en tilleggssak, som tas i 

slutten av møtet, om å vedta en høringsuttalelse fra Sunndal kommune til endringer i 

samarbeidsavtalen mellom Sunndal kommune og Helseforetaket i Møre og Romsdal om 

tillitsvalgtrepresentasjonen i overordna samhandlingsutvalg.  Høringsfristen er satt til 

03.11.2015.  Utvalget ga sin tilslutning til dette. 

 

Økonomi- og planutvalget vedtok følgende uttalelse fra Sunndal kommune: 

I forbindelse med endringene i samarbeidsavtalen mellom kommunene og Helseforetaket i Møre 

og Romsdal ber Sunndal kommune om tillitsvalgtrepresentasjonen i Overordna 

samhandlingsutvalg opprettholdes som i dag, og at tillitsvalgte også blir representert i de fire 

lokale samhandlingsutvalgene. 

Sunndal kommune mener at en svekket tillitsvalgtrepresentasjon i samhandlingsutvalgene er i 

strid med intensjonen i organiseringen av samhandlingsreformen, samt felleserklæringa (inngått 

mellom partene i arbeidslivet) som ligger til grunn for denne. 

 

Orienteringssaker: 

1. Per Helge Malvik, daglig leder Sunndal Næringsselskap AS (SUNS), orienterte om ny 

næringsplan og strategiplan for SUNS. 

2. Rådmann Per Ove Dahl orienterte om forslag til årsplan og budsjett 2016 og 

økonomiplan 2016–2019.  

 

Dokument lagt ut i møtet: 

- Forslag til uttalelse fra Sunndal kommune til endringer i samarbeidsavtalen mellom 

kommunen og Helseforetaket i Møre og Romsdal om tillitsvalgtrepresentasjon. 

- Vedr. ØPsak 74/15: Innspill fra Geri Atle Røen til endring av fergetider på Kvanne-

Rykkjem. 

- Vedr. ØPsak 74/15: Forslag til tillegg i innstillingen. 

 

 

  



 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Per Ove Dahl Rådmann – deltok under hele møtet. 

Gunnar Olav Furu Plansjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 71/15, 73/15 – 75/15. 

Ester Aalbu Eriksen Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – 

deltok under orienteringssaken om næringsplan og 

strategiplan for SUNS. 

Gunnvald Granmo Økonomisjef – deltok under orienteringssaken om 

forslag til årsplan og budsjett 2016 og behandlingen 

av sak 71/15 og 72/15. 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

orienteringssaken om forslag til årsplan og budsjett 

2016 og behandlingen av sak 71/15. 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_______________________ 

Brit H. Resell 

formannskapssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

Janne Merete Rimstad Seljebø      Ståle Refstie      Stig Rune Andreassen 

              ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 71/15 Tertialrapport 2. tertial 2015 for Sunndal kommune  2015/1017 

PS 72/15 Budsjettregulering lokalt lønnsoppgjør kapitel 3 og 5, 

samt Kirkelig fellesråd 

 2015/84 

PS 73/15 Reguleringsplan for Grødalen, kjørbar gangveg til hytter 

Larsstuslettet, forslag til mindre endring av 

reguleringsplan, vedtak 

 2008/2680 

PS 74/15 Ruteendringsprosessen 2016 - høringsforslag som 

gjelder endringer på rute 46 Kvanne-Rykkjem 

 2015/1105 

PS 75/15 Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen 

Øverlia Jenstad 

 2015/1842 

  

Referatsaker - administrative vedtak 

  

RD 3/15 Forskyning av hyttetomt  2008/2680 

  

Referatsaker 

  

RS 53/15 Vurdering av nasjonale og regionale øvings- og 

kompetansesentre 

 2015/1610 

RS 54/15 Informasjon om vedtatt investeringsprogram for 

fylkesveger 2016 -2023 

 2015/1629 

RS 55/15 Sunndal Ski Session rapport 2015  2010/330 

RS 56/15 Klage på manglende tilrettelegging for sykling i 

Oppdølsstranda 

 2013/1067 

RS 57/15 Endelig leveranse - rapporten "Sunndal som egen 

kommune" 

 2014/1369 

RS 58/15 Anmodning om forslag på kandidater til Norges Vels 

Gründerpris 2016 - frist 15.11.2015 

 2011/1868 

 

 

  



PS 71/15 Tertialrapport 2. tertial 2015 for Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2015 for Sunndal kommune til etterretning. Som følge av 

økt behov for tjenester til ressurskrevende brukere innenfor pleie- og omsorgstjenesten økes 

deres netto budsjettramme med tre millioner kroner. Dette finansieres med økte statstilskudd 

(Ansvar 8400 - Øvrige statstilskudd). Budsjett 2015 reguleres tilsvarende. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2015 for Sunndal kommune til etterretning. Som følge av 

økt behov for tjenester til ressurskrevende brukere innenfor pleie- og omsorgstjenesten økes 

deres netto budsjettramme med tre millioner kroner. Dette finansieres med økte statstilskudd 

(Ansvar 8400 - Øvrige statstilskudd). Budsjett 2015 reguleres tilsvarende. 

 

 

PS 72/15 Budsjettregulering lokalt lønnsoppgjør kapitel 3 og 5, samt Kirkelig 
fellesråd 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjett 2015 som følger av fordeling 

av sentralt plasserte lønnsmidler etter lokalt lønnsoppgjør for kapitel 3 og 5, samt endringene 

som følge av lønnsoppgjøret i Sunndal Kirkelige Fellesråd.  

 

Reguleringen gjøres som en endring i nettoramme for den enkelte tjeneste og stab som vist i 

tabell. Endringen gjelder samlet virkning inkludert pensjon og arbeidsgiveravgift.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han 

er daglig leder for Kirkelig fellesråd.  Utvalget erklærte Stig Rune Andreassen habil i å behandle 

saken, jfr. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar budsjettregulering for driftsbudsjett 2015 som følger av fordeling 

av sentralt plasserte lønnsmidler etter lokalt lønnsoppgjør for kapitel 3 og 5, samt endringene 

som følge av lønnsoppgjøret i Sunndal Kirkelige Fellesråd.  

 

Reguleringen gjøres som en endring i nettoramme for den enkelte tjeneste og stab som vist i tabell. 

Endringen gjelder samlet virkning inkludert pensjon og arbeidsgiveravgift. 

 

 



PS 73/15 Reguleringsplan for Grødalen, kjørbar gangveg til hytter Larsstuslettet, 
forslag til mindre endring av reguleringsplan, vedtak 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar å godkjenne istandsetting og bruk som kjørbar gangveg som 

vist i søknad datert 16.07.2015. Det godkjennes også opparbeidelse av stikkveg til eiendommene 

gnr. 17, bnr.2 fnr. 2, 3 og 4. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar å godkjenne istandsetting og bruk som kjørbar gangveg som 

vist i søknad datert 16.07.2015. Det godkjennes også opparbeidelse av stikkveg til eiendommene 

gnr. 17, bnr.2 fnr. 2, 3 og 4. 

 

 

PS 74/15 Ruteendringsprosessen 2016 - høringsforslag som gjelder endringer på 
rute 46 Kvanne-Rykkjem 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget støtter forslaget fra operatørene om å justere fem avganger på rute 46 

Kvanne-Rykkjem. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Det ble lagt fram i møtet innspill fra Geir Atle Røen til endring av fergetider på Kvanne-Rykkjem. 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende forslag til tillegg til rådmannens innstilling fra AP og SV:  

 

«Ruteendringsprosessen 2016 – høringsforslag som gjelder endringer på rute 46 Kvanne – Rykkjem 

Tillegg til innstillingen: 

Utvalget ber om at hele ruta endres, slik at avgangene fra Kvanne blir kvart på og kvart over hel time, og 

avgangene fra Rykkjem hel og halv time. Bakgrunnen for dette er at bo- og arbeidsregionen slik vil 

bygges bedre sammen, da pendlere og andre vil kunne nå kommunesentrene Surnadal sentrum og 

Sunndalsøra på hel og halv time. 

Utvalget ber også om samme rute (avganger) på helg som på hverdagene. Bakgrunnen for dette er å 

tilpasse rutene til pendlende skiftarbeidere ved Hydro Aluminium på Sunndalsøra. 

Utvalget ber dessuten om færrest mulig opphold (pauser) i denne rutefrekvensen.» 

  



 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slik uttalelse: 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget støtter forslaget fra operatørene om å justere fem avganger på rute 46 

Kvanne-Rykkjem. 

Utvalget ber om at hele ruta endres, slik at avgangene fra Kvanne blir kvart på og kvart over hel 

time, og avgangene fra Rykkjem hel og halv time. Bakgrunnen for dette er at bo- og 

arbeidsregionen slik vil bygges bedre sammen, da pendlere og andre vil kunne nå 

kommunesentrene Surnadal sentrum og Sunndalsøra på hel og halv time. 

Utvalget ber også om samme rute (avganger) på helg som på hverdagene. Bakgrunnen for dette 

er å tilpasse rutene til pendlende skiftarbeidere ved Hydro Aluminium på Sunndalsøra. 

Utvalget ber dessuten om færrest mulig opphold (pauser) i denne rutefrekvensen. 

 

 

 

PS 75/15 Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen Øverlia Jenstad 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner at avgift på bomveg Øverlia Jenstad økes til kr 50,- for enkeltturer 

og til kr 500,- for årskort. Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal 

brukes til drift av vegen.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 03.11.2015  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner at avgift på bomveg Øverlia Jenstad økes til kr 50,- for enkeltturer 

og til kr 500,- for årskort. Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal brukes 

til drift av vegen.  

 

 

 


